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Mondelinge Vragen over visie Binnenstad 
 
Afgelopen vrijdag 23 oktober stond er een interview in De Stentor over de binnenstad 
met de voorzitter van het CityCentrum Peter Pels. Het college zou “actief op zijn 
handen zitten”. Dit “actief op de handen zitten” is wat ons betreft een interessante 
insteek die aansluit bij Initiatiefrijk Zwolle en de nieuwe rol van de overheid: niet de 
gemeente Zwolle stelt een visie op en betrekt daarbij stakeholders, maar de 
gemeente wordt zelf betrokken binnen een Expert Team dat de visie opstelt zoals we 
in de informatienota over Visie Binnenstad lezen. Het team bestaat uit allerlei bij de 
binnenstad betrokken vertegenwoordigers en werkt onder leiding van professionele 
procesbegeleiders en experts op gebied van binnensteden.  
 
Om meer helderheid te krijgen over deze nieuwe aanpak hebben we een aantal 
vragen.  
 
 
Dit zijn onze vragen: 
 

 Kan het college – ter verduidelijking - kort schetsen wat precies de 
processtappen zijn (geweest) om tot de visie Binnenstad te komen en wie 
daar welke rol in heeft? 

 Vanuit welke kaders is dat proces ingezet en wie heeft deze opgesteld? 

 Is met het Expert Team uitgesproken wat de verwachtingen zijn die zij kunnen 
koesteren over de status van de door hen opgeleverde visie?  

 Iets soortgelijks geldt voor deze raad: in hoeverre mag zij verwachten nog 
invloed te hebben op het definitieve stuk? En in hoeverre is dat gewenst? 

 Is het de bedoeling dat het college de visie tussentijds omzet in een formele 
nota voor de raad? 
 

 
Met vriendelijke groet,  
 
Namens de fractie van D66 Zwolle 
 
Sonja Paauw 


